
 Skolebestyrelsen 

                SØHUSSKOLEN, Bispeengen 3, 5270 Odense N, Tlf. 63 75 76 00, Fax. 63 75 76 27  
 
 

Skolebestyrelsesmøde den 31. august 2020 kl. 18.30 til 21.00 
 

 Referat af dagsorden 
 

Afbud fra Rikke Monrad. Elevrådet er ikke valgt. 
 
 

1. Godkendelse af dagsorden. 
Dagsorden er godkendt. 
 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Godkendt 
 

3. Elevrådet 
Elevrådet er ikke valgt endnu! 
Husk at de valgte elever skal forbi EP for mail mm. 
 

4. Hvordan indretter vi bedst fremtidens folkeskole? (Se bilag) 
EP orienterede om bilaget. 
Der nedsættes et udvalg som skal komme med en indstilling til fremtidens skole i Søhus. 
Udvalget er PLT, JAKK, Karin, Jeanette og det sendes til resten af skolebestyrelsen. 
Det skal udsendes til bestyrelsen senest d. 3/9-2020 
Deadline for indsendelse til kommunen 7/9-2020 
 

5. Høringssvar: Ændring af skoledistriktet (Se bilag) 
EP orienterede. 
Vi havde en længere debat.  
 
Der er en indbygget konflikt med familier der allerede har indskrevet børn på Søhusskolen.  
Der ønskes en overgangs periode for de familier som har den udfordring. 
EP skriver et høringssvar som sendes til kommunen. 
 

6. Orientering om det nye kontaktudvalg v/Erling 
a. Valg af en forældrerepræsentant til kontaktudvalget på skoleområdet og valg 

af suppleant. 
b. Drøftelse af forslag til dagsordenpunkter til mødet i kontaktudvalget. 

 
Ad A) Bestyrelsen sender Martin Christiansen. Suppleant Jan Lauritsen. 
Ad B) Vi tager punktet på næste skolebestyrelsesmøde. 
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7. Nedsættelse skolecafé-udvalg – hvem repræsenter forældrene i bestyrelsen? 
Vi tage punktet på igen ved en senere lejlighed 
 

8. Lejrskole. Udmøntning – hvordan ser det for kommende skoleår! 
Vi tog afsted efter ca. 10 skoledage på 2 forskellige lokalisationer. 
Det var en succes i forhold til dannelse af de nye klasser. Vi gør det på samme måde næste 
år. 
 

9. Forslag til ny udgave af principper vedr. kommunikation v/Pia og Erling (Se bilag – det 
kommer først lige før mødet) 
Bilaget blev gennemgået. Der er justeret og forkortet i bilaget. 
Der fulgte en debat om brugen af Facebook – SMS. 
I de ældste klasser ved vi, at man bruger andre platforme. Det forbyder bestyrelsen ikke. 
Der er således rum for lokal udmøntning men det blev understreget af bestyrelsen, at 
AULA er den primære kommunikationsplatform. 
 
Bilaget er vedtaget 
 

10. Meddelelser 
Der kommer en revideret mødeplan pga. EP´s pension. 
Der er sendt en skrivelse til BY og Kultur omkring deres overtagelse af teknisk -service fra 
BUF. Vi oplever en markant forringelse på området. 
 
Suppleringsvalg til skolebestyrelsen d. 15/9-2020. Vi mangler et medlem og to suppleanter. 
PLT og JAKK indkalder. 
 

11.  Næste møde. 
Punkter til kontaktudvalgs møde 
Evakueringsplan. 
 
 

12.  Eventuelt. 
Klassefordeling af bestyrelsesmedlemmer. 
 
Skolestarter og 0 kl. Jan L 
1. Jan L 
2. Mia 
3. Mia 
4. Martin E 
5. Anne 
6. Martin 
7. Martin E 
8. Anne 
9. Martin C 
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13. Personale    
 
 
 

Med venlig hilsen 
 
Anne Laulund Erling Pedersen  
 
Udsættes til næste møde: Den nationale trivselsrapport og kommunale sundhedsprofil 


